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Til samtlige medlemmer af miljø og fødevareudvalget. 

Jeg skriver fordi jeg føler der sker svigt i behandlingen af sager om havbrug. 

Jeg forstod det sådan, at miljøminister Lea Wermelin ved en tale på Jernhatten ved Ebeltoft lovede, 
at vi IKKE skulle have havbrug i Danmark. 

Men hvad sker der? Det kan vi vist ikke være sikre på længere. 

Der er lige nu en forhandlinger om landbruget og dets forurening. Men hvem kæder det sammen 
med eventuelle havbrugs forurening. Åbenbart finder man det helt OK at svine havet til - gratis - 
mens alle andre må betale. 

Hvis der er ansøgninger om havbrug, skal de naturligvis behandles. Og såfremt de måtte opfylde 
kravene - ja så får de vel en godkendelse.  

Hvis det skal forhindres, så må der lovgives. Og hvem tager initiativ til det? 

Er der virkelig slet inden, der interesser sig for dette svineri? 

Åbenbart kun Pia Olsen Dyhr, som for nylig har besøgt Jernhatten igen. 

Jeg håber virkelig, at dette problem tages alvorligt. 

Forhåbentlig kan der komme en debat og en protest i gang igen, så problemet ikke bliver 

glemt. Jeg starter nu! 

Venlig hilsen Lis Søndergaard, Hadsten,  

sommerhusejer ved Dråby strand nær Jernhatten 
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